
 OBEC LOKCA, Trojičné námestie 3/8, 029 51  Lokca   

 

 

                                              Z á p i s n i c a 

       zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 14. februára 2020 

 

 

 

Prítomní: 

Starosta obce:       Ing. Miroslav Valčičák 

Poslanci OZ:        1. Ing. Miroslav Benian 

                             2. Ing. Juraj Dulík 

                             3. JUDr. Jana Fejová 

                             4. Ing. Peter Florek 

                             5. Dušan Gorčák 

                             6. Patrik Kubolek 

                             7. Martin Hurák  

                             8. MUDr. Michal Prádel   - ospravedlnený  

                             9. Ing. Eugen Vajdiar  

 

Hlavná kontrolórka obce:  Ing. Anna Jadroňová 

Prednosta OcÚ:                  Ing. Július Dulík  

Pracovníčka obce:              Mgr. Vlasta Jančigová  

 

Štyria občania obce. 

 

Program: 

 

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Kontrola plnenia  uznesení 

5. Voľba hlavného kontrolóra obce 

6. VZN o zrušení VZN obce č.2/2011 o zásadách hospodárenia s majetkom obce Lokca  

7. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce  

8. VZN o financovaní MŠ a školských zariadení zriadených obcou   

9. Úprava rozpočtu Základnej školy  

10.Rekonštrukcie budovy s.č. 500 – určenie účelu využitia   

11.Žiadosti občanov  

12.Rôzne  

13.Diskusia  

14.Záver   

1. Otvorenie zasadnutia  

Starosta obce , Ing. Miroslav Valčičák privítal prítomných a otvoril riadne zasadnutie 

Obecného zastupiteľstva. 

Za zapisovateľku určil: Mgr. Vlastu Jančigovú 



Za overovateľov zápisnice zo zasadnutia OZ určil Ing. Miroslava Beniana a Ing. Juraja 

Dulíka. 

Starosta oboznámil s návrhom programu a následne dal hlasovať.   

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

Návrh bol prijatý. 

 

3. Voľba návrhovej komisie.  

Starosta navrhol poslancov OZ Ing. Eugena Vajdiara a Martina Huráka  za členov návrhovej 

komisie. 

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 6 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 2 Ing. Eugen Vajdiar, Martin Hurák,  

 

Návrh bol prijatý.   

 

4. Kontrola plnenia uznesení 

Uznesenie č. 7/2019 

D/1,3,4  Úloha pre stavebnú komisiu - splnená 

D/2 Úloha pre komisiu kultúry, vzdelávania, vzdelávanie mládeže a šport - 

splnená 

 

5.Voľba hlavného kontrolóra obce  

Starosta obce predložil prihlášku na voľbu hlavného kontrolóra.  

 

Uznesenie č.1/2020 

Obecné zastupiteľstvo volí za hlavného kontrolóra obce Ing. Annu Jadroňovú, bytom  

Hliník 249/52, 029 51 Lokca  

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  



Zdržal sa 0  

 

 

6. VZN o zrušení VZN obce č.2/2011 o zásadách hospodárenia s majetkom obce Lokca  

Starosta predložil prítomným na schválenie návrh VZN o zrušení VZN obce č. 2/2011. Neboli 

žiadne pripomienky.  

 

Uznesenie č.2/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje VZN č.2/2020 o zrušení VZN č.2/2011 o zásadách 

hospodárenia s majetkom obce Lokca   

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

7. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce  

Starosta predložil prítomným na schválenie zásady o hospodárení obce, pričom navrhol 

upraviť čl. 10 ods. 3 a ods.5. 

 

Uznesenie č.3/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce  

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

8. VZN o financovaní MŠ a školských zariadení zriadených obcou   

Starosta predložil prítomným návrh na schválenie VZN o financovaní MŠ a školských 

zariadení zriadených obcou. Starosta navrhol doplniť v § 4 písmeno d/ výdajnú školskú 

jedáleň ako súčasť Základnej školy s materskou školou. 

 

Uznesenie č. 4/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2020 o financovaní  

materskej školy a školských zariadení zriadených obcou  

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 



 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

9. Úprava rozpočtu Základnej školy  

Starosta predložil úpravu rozpočtu Základnej školy s materskou školou Lokca na rok 2020 

Nasledovne: mzdy 494 800 EUR, odvody 172 898 EUR, tovary a služby 99 238 EUR, bežné 

transfery 500 EUR spolu to činí 767 436 EUR.   

 

Uznesenie č.5/2020   

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje úpravu rozpočtu Základnej školy Lokca na rok 2020 

Mzdy                      494 800 EUR 

Odvody                  172 898 EUR 

Tovary a služby       99 238 EUR 

Bežné transféry             500 EUR 

Spolu:                     767 436 EUR   

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

10.Rekonštrukcie budovy s.č. 500 – určenie účelu využitia   

Starosta v tomto bode otvoril diskusiu. V diskusii sa vyjadrili : 

- Ing. Peter Florek navrhol  na strednom poschodí „dvoj a troj“ izbové byty a spýtal sa 

čo sa plánuje s vrchným poschodím?  

- Ing. Eugen Vajdiar navrhol byty v celej budove 

- Ing. Juraj Dulík navrhol „dvoj a troj“ izbové byty a prízemné podlažie ponechať 

- pre potreby obce  

- Patrik Kubolek navrhol, aby aj prízemné podlažie sa využilo na byty a riešiť náhradné   

- priestory na sklady 

- Ing. Miroslav Benian navrhol, riešiť lokalitu komplexne, vybudovať byty na prenájom  

- a v prípade, ak nebude záujem o byty na prenájom, byty odpredať. 

- Dušan Gorčák navrhol byty.  

 

Uznesenie č. 6/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje účel využitia budovy s.č. 500 na výstavbu bytov  

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 7 Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter Florek, Dušan Gorčák, 

Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Ing. Miroslav Benian 



 

 

11.Žiadosti občanov  

Starosta predložil žiadosť p. Michala Naništu, Janky Maslanovej  a Renáty Maslanovej, 

bytom Severná 585/10, 029 51 Lokca  o finančný príspevok na fašiangy so „Sýkorečkou“, 

ktoré sa budú konať dňa 22.2.20120. 

 

Uznesenie č.7/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje finančný príspevok vo výške 250 EUR na folklórne 

podujatie „Fašiangy so Sýkorečkou“, ktoré sa budú konať dňa 22.2.2020. 

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

Starosta predložil žiadosť Mgr. Martiny Revaj Bartošovej a manž. Patrika Revaja Rabča 

o odkúpenie alebo zámenu obecného pozemku. Jedná sa o parcelu č. 2336/6,2238/10 za 

parcelu č. 4434,4435, 10513/8,10513/9,10513/10. 

 

Uznesenie č. 8/2020   

Obecné zastupiteľstvo berie žiadosť na vedomie. 

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

Uznesenie č.9/2020 

Obecné zastupiteľstvo ukladá stavebnej komisii vykonať ohliadku k žiadosti Mgr. 

Martiny Revaj Bartošovej a manž. Patrika Revaja o odkúpenie alebo zámenu obecných 

pozemkov parc.č. 2336/6,2238/10 za pozemky parc.č. 4434,4435, 10513/8, 

10513/9,10513/10 a podať stanovisko. 

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  



 

Starosta predložil žiadosť Ing. Vladimíra Blahúta o odkúpenie pozemku pod výstavbu garáže 

na parc.č. 491/1. 

 

Uznesenie č. 10/2020  

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje odpredaj pozemku Ing. Vladimírovi Blahútovi. 

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 0  

 

Proti 6 Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter Florek, Dušan Gorčák, 

Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen Vajdiar  

 

 

Zdržal sa 2 Ing. Miroslav Benian, Dušan Gorčák, 

  

Predseda stavebnej komisie Ing. Eugen Vajdiar predložili žiadosti občanov, ktoré boli 

prejednané v stavebnej komisii. 

Žiadosť p. Jozefa Klokočíka o zámenu pozemkov. Stavebná komisia doporučuje riešiť 

zámenu na miestnych komunikáciách Lán, Trnková, Západná a v zmysle ÚP ulica „J“ 

 

Uznesenie č.11/2020    

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že nie je možné realizovať zámenu pozemkov, 

pretože, žiadateľ nie je výlučným vlastníkom navrhovaných pozemkov. 

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

Predseda stavebnej komisie predložil žiadosť p. Andreja Banasa o prenájom obecného 

pozemku pri ZŠ Lokca. Stavebná komisia doporučuje nesúhlasiť s prenájmom z dôvodu, že 

v predmetnej časti školského dvora  po vyjadrení riaditeľa školy je naplánované výstavba 

detského ihrisko. 

 

Uznesenie č.12/2020  

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje prenájom pozemku pri ZŠ p. Andrejovi Banasovi, 

bytom Brezová 523/29, 029 51 Lokca.  

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 0  

Proti 7 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Dušan 

Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen Vajdiar  

 



Zdržal sa 1 Ing. Peter Florek 

 

Predseda stavebnej komisie predložil návrh na odkúpenie pozemkov od vlastníkov p. Márie 

Maťugovej a p. Júliusa Vošku. Stavebná komisia doporučila odkúpiť pozemky za cenu, ktorú 

navrhli vlastníci pozemkov a to 20 EUR/ m2. Odkúpením predmetných pozemkov sa 

vysporiada časť pozemkov pod  miestnou komunikáciou „Jabloňová“ a prechod do 

Komárnika. 

 

Uznesenie č. 13/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odkúpenie pozemkov parc.č.  E-KN č. 600- orná pôda 

o výmere 171 m2 a parc.č. E-KN 601/1 – orná pôda o výmere 154 m2 od vlastníkov p. 

Márie Maťugovej a p. Júliusa Vošku v cene 20 EUR/ m2.  

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

K žiadosti Michala Fendeka stavebná komisia doporučila obecnému zastupiteľstvu schváliť 

odpredaj pozemkov parc.č. C-KN 159/4 – zastavaná plocha a nádvoria o výmere 2 m2 a parc. 

č.159/5- zastavaná plocha a nádvorie o výmere 25 m2 odčlenené GP č. 41962249-103/2019 

zo dňa 29.5.2019.  

 

Uznesenie č.14/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prevod  pozemku  v súlade s § 9a ods. 8 písm. b) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom 

prevodu je pozemok  parc. č. C-KN 159/4, zastavané plochy a nádvoria o výmere  2 m2, 

C-KN 159/5-  zastavané plochy a nádvoria o výmere 25 m2 vo vlastníctve Obce Lokca 

pre nadobúdateľa Michala Fendeka v cene 20 EUR /m2. Dôvodom prevodu je 

skutočnosť, že  pozemok je z časti zastavaný rodinným domom s.č. 61 a z časti 

priľahlým k pozemku nadobúdateľa. Pre obec je neupotrebiteľný. Z celkového počtu 9 

poslancov za  uznesenie  hlasovalo 8 poslancov, teda uznesenie  bolo schválené 3/5 – 

inovou väčšinou všetkých poslancov.    

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

  

Stavebná komisia predložila návrh a doporučila odkúpenie pozemku od p. Márie Balákovej 

parc.č. C-KN 1008/199 – trvalé trávnaté porasty o výmere 89 m2 odčlenený GP č. 37048201-



14/2019 zo dňa 6.2.2019 v cene ktorú navrhla vlastníčka pozemku a to 24 EUR/m2. 

Odkúpením pozemku sa vysporiada pozemok pod miestnou komunikáciou „Limbová“.  

 

Uznesenie č. 15/2020  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odkúpenie pozemku parc.č. C-KN 1008/199 – trvalý 

trávny porast o výmere 89 m2 v cene 24 EUR/m2 od p. Márie Balákovej : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

P. starosta informoval o návrhu odpredaja pozemkov nachádzajúcich sa pod miestnou 

komunikáciou podľa priloženého GP č. 41962249-26/2019 zo dňa 27.1.2020 od p. Jozefa 

Homolu.   

 

Uznesenie č.16/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odkúpenie pozemkov a to parcely C - KN 678/30 – 

zastavané plochy a nádvoria o výmere 107 m2 , 1008/65 – TTP o výmere 177 m2 a 827/9 

– zastavané plochy a nádvoria o výmere 318 m2 spolu za cenu  2600,- EUR   od p. Jozefa 

Homolu.   

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

  

12.Rôzne  

Starosta odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Ing. Anne Jadroňovej, aby predniesla 

správu o činnosti za II. polrok 2019. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky je priložená pri 

zápisnici. 

 

 

Uznesenie č. 17/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o činnosti hlavnej kontrolórky za II. 

polrok 2019 

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 



Proti 0  

Zdržal sa 0  

  

Starosta predložil návrh zámeny pozemkov, ktorého vlastníkmi sú p. Pavol Cigánik a manž. 

Magdaléna Cigániková parc.č. C – KN 2253/6 – orná pôda o výmere 94 m2 v podiele ½ za 

pozemok vo vlastníctve obce parc.č.  

C-KN 2238/30 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 78 m2.    

 

Uznesenie č. 18/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer prevodu pozemkov formou zámeny z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa v súlade s § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení  neskorších predpisov. Predmetom zámeny je pozemok vo 

vlastníctve obce parc. č. C-KN 2238/30 – zastavaná plocha o výmere 78 m2, ktorá 

vznikla odčlenením na základe geometrického plánu č. 37048201-225/2017 vyhotoveným 

Ing. Jaroslav Genšor, geodetická kancelária, Námestie A. Bernoláka 377, 029 01 

Námestovo od pozemku parc. č.  E-KN 2238/4 trvalý trávny porast o výmere 1672 m2  

zapísaná na LV 2573 vo vlastníctve Obce Lokca za pozemok parc. č. C-KN 2253/6 – 

orná pôda o výmere 94 m2 v podiele ½, ktorá vznikla odčlenením na základe GP 

č. 37048201-225/2017 vyhotoveným Ing. Jaroslav Genšor, geodetická kancelária, 

Námestie A. Bernoláka 377, 029 01 Námestovo od parc. č. E -KN 2253 – orná pôda 

o výmere 1115 m2 zapísaná na LV 3313 vo vlastníctve p. Pavla Cigánika a manž. 

Magdalény Cigánikovej, rod. Remkovej. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je 

skutočnosť, že  zámenou dôjde k vysporiadaniu pozemkov pod  miestnou komunikáciou. 

Z celkového počtu 9 poslancov za  uznesenie  hlasovalo 8 poslancov, teda uznesenie  bolo 

schválené 3/5 –  inovou väčšinou všetkých poslancov.   

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

Starosta informoval o vypracovanom projekte na chodník smerom na Vasiľovo a Ťapešovo. 

Rozpočtové náklady sú vo výške cca 158.000 EUR aj s DPH. 

Starosta informoval, že je potrebné opíliť- ošetriť lipy na ulici Lipová a Rínok. Práce musí 

vykonávať osoba odborne spôsobilá. Jedná sa približne o 45 líp v cene 4.700 EUR. 

 

Uznesenie č. 19/2020    

Obecné zastupiteľstvo súhlasí s ošetrením stromov na ulici Lipová a Rínok   

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  



Zdržal sa 0  

 

Starosta informoval o príprave projektovej dokumentácie na rekonštrukciu kultúrneho domu. 

Ing. Peter Florek sa informoval či nie sú nejaké výzvy. 

 

Uznesenie č. 20/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje obstaranie projektovej  dokumentácie na 

rekonštrukciu kultúrneho domu.   

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

 

Na zasadnutí obecného zastupiteľstva boli prítomní hostia- zástupcovia OŠK. P. starosta im 

odovzdal slovo. Predseda komisie pre kultúru, vzdelávania, vzdelávanie mládež a šport 

Dušan Gorčák predložil návrh rozpočtu pre jednotlivé oddiely nasledovne: 8.000 EUR – 

futbal, 900 EUR – volejbal,900 EUR – florbal, 3.000 EUR –  stolný tenis  a 1.200 EUR – 

rezerva.    

 

Uznesenie 21/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dotáciu na rok 2020 pre  OŠK Lokca nasledovne:  

8.000 EUR – futbal 

   900 EUR – volejbal 

   900 EUR – florbal 

 3.000 EUR – stolný tenis  

1.200 EUR – rezerva    

Hlasovanie : 

Prítomní 8  

Za 8 Ing. Miroslav Benian, Ing. Juraj Dulík, JUDr. Jana Fejová, Ing. Peter 

Florek, Dušan Gorčák, Patrik Kubolek, Martin Hurák, Ing. Eugen 

Vajdiar  

 

 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Uznesenia boli prijaté. 

                                                  

Starosta informoval prítomných poslancov, že v dňoch 14.5. -17.5.2020 sa bude konať 

návšteva družobnej obce Počátky. 

 

13.Diskusia  

Do diskusie sa prihlásili poslanci:  

      -     Ing. Miroslav Benian podal návrh na vybudovanie prechodu pre chodcov na Polianke  

            a zrekonštruovanie zástavky resp. jej zrušenie  

- predložil ponuky na kamerový systém pri bare „BRIDGE“.  



- informoval sa výstavbe cyklotrasy a úpravu chodníka pri moste cez Oravu  

- žiadal o informáciu o vysporiadanie prístrešku na ihrisku.  

- Ing. Peter Florek navrhol organizovať uvítanie detí do života. Tiež sa spýtal či obec  

- vyhlasuje odhŕňanie snehu. 

- Na otázky odpovedal starosta k prechodu uviedol, že je potrebné vypracovať projekt 

na zastávku prekonzultovať výstavbu s orgánmi štátnej správy a správcom cesty 

II /520. K prístrešku uviedol, že je vypracovaný znalecký posudok. K cyklotrase sa 

zhotovuje zameranie a príprava projektovej dokumentácie.  

- Ing. Eugen Vajdiar informoval o činnosti rady mládeže Žilinského kraja. 

- p. Dušan Gorčák sa informoval či bude pokračovať rekonštrukcia na verejné 

osvetlenie v obci v tomto roku. P. starosta mu odpovedal, že áno.  

- Ing. Anna Jadroňová informovala poslancov o podnete p. Jána Maslana.  

- p. starosta informoval o separácii odpadov v obci. Obec triedi na 53,64%.  

 

14. Záver  
Nakoľko program schôdze bol vyčerpaný, starosta obce zasadnutie obecného zastupiteľstva 

ukončil a poďakoval všetkým prítomným za účasť. Z rokovania obecného zastupiteľstva bol 

zhotovený kamerový záznam, ktorý je uložený na OcÚ v Lokci. 

 

 

Overovatelia: 1. Ing. Miroslav Benian 

                       2. Ing. Juraj Dulík  

 

Zapísala: Mgr. Vlasta Jančigová                                                  Ing. Miroslav Valčičák   

                                                                                                            starosta obce 

 

                                                                                                    Ing. Július Dulík   

                                                                                                      prednosta OcÚ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


